
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

20 червня  2018  року                    м.Черкаси                                                № 21 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Кашко О.М., Озірний О.А.  
 

ВІДСУТНІ: Коваленко В. М.   
 

Запрошені: 

Веретільник В. М. 
 

- голова обласної організації ветеранів 

В'язовік  В. В. - директор  Черкаського комерційного технікуму 

 

Галат  Д.В. - директор Черкаського політехнічного технікуму 

 

Гісько  Г. М. - 
 

директор Державного навчального закладу "Буцький 

політехнічний професійний ліцей" 
 

Горященко Ю.В. - кандидат на посаду начальника комунального закладу 

"Регіональний центр з фізичної культури і спорту 

інвалідів "Інваспорт" Черкаської обласної ради"    

Данилевський  В. В. 

 

- начальник управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 
 

Дудник  Н. Д.    - начальник відділу  обліку та використання майна 

управління майном виконавчого апарату обласної 

ради 

Зеленський  М.В. 

 

- начальник управління  у справах сім'ї, молоді та 

спорту обласної державної адміністрації 
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Карло Т. А. - кандидат на присудження Премії Верховної Ради 

України педагогічним працівникам загальноосвітніх, 

професійно-технічних, дошкільних та позашкільних 

навчальних закладів, директор навчально-виховного 

комплексу "Загальноосвітня школа I-III ступенів № 3 - 

колегіум" Смілянської міської ради Черкаської області 

Карманнік  Р.В. - директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 
 

Куклін  О.В. - директор Черкаського державного бізнес -коледжу 

Митюк  Т. С. 

 

- заступник директора Департаменту фінансів  

обласної державної адміністрації  
 

Серватинський М.М.    - директор Черкаського художньо-технічного коледжу 

Нечипоренко Л.А. - директор навчально-наукового  інституту фізичної 

культури спорту і здоров'я національного університету 

імені Богдана Хмельницького 

Шабатін О. О. - директор Департаменту культури та взаємозв’язків із 

громадськістю обласної державної адміністрації 
 

 

В засіданні взяв участь  Тарасенко В.П. –  перший заступник голови 

обласної ради. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про призначення Горященка Юрія Володимировича на посаду 

начальника комунального закладу "Регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів "Інваспорт" Черкаської обласної ради"    

Доповідає: 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та використання майна 

управління майном виконавчого апарату обласної ради 
 

2. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

педагогічним працівникам загальноосвітніх, професійно-технічних, дошкільних 

та позашкільних навчальних закладів  

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 
 

3. Про надання згоди на передачу з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних 

майнових комплексів закладів вищої освіти  області   

Доповідає: 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та використання майна 

управління майном виконавчого апарату обласної ради 
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4. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу 

«Буцький політехнічний професійний ліцей» з державної власності до спільної 

власності територіальних громад, сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та використання майна 

управління майном виконавчого апарату обласної ради 
 

 5. Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки 

Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 
 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015                   

№ 41-4/VI (Обласна програма підтримки закладів вищої освіти)  

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 
 

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012                  

№ 16-10/VI "Про заснування обласної стипендії перспективним спортсменам 

області"         

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

8. Про програму розвитку боксу в Черкаській області на 2018 – 2022 роки   

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017   №19-22/VII 

"Про обласний бюджет на 2018 рік" 

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора  Департаменту фінансів  

обласної державної адміністрації 
         

10. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до  Верховної Ради 

України щодо відзначення на державному рівні 75-ої річниці з дня завершення 

Корсунь-Шевченківської битви  

Доповідає: 

Веретільник 

Віталій Васильович 

- депутат обласної ради 

 

11. Про депутатське звернення депутата обласної ради Кашка О.М.  щодо 

фінансування закладів освіти (I-II рівнів акредитації) Черкаської області   

Доповідає: 

Кашко 

Олег Миколайович 

- депутат обласної ради  
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12. Про звернення учасників мітингу-протесту громадян                         

міста  Черкаси "Тарифи нас вбивають", "Ні соціальному геноциду",  "Не 

вбивайте наших дітей і внуків" про прийняття звернення до Верховної Ради 

України  щодо неприпустимості прийняття проекту  закону   №8842 та йому 

подібних "Про внесення змін до статті 73 Кодексу законів про працю України 

щодо  святкування Дня перемоги над нацизмом у Європі і Дня  пам'яті та 

примирення"  

         Доповідає: 

Доманський 

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту  

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

 Дудник  Н. Д., яка поінформувала про проект рішення обласної ради "Про 

призначення Горященка Ю. В. на посаду начальника комунального закладу 

"Регіональний центр з фізичної культури і спорту інвалідів "Інваспорт" 

Черкаської обласної ради". 
 

Проект рішення додається (додаток  1). 

Наталія Дмитрівна зазначила, що Горященка Ю. В. визнано переможцем 

конкурсу на посаду. 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії      

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про призначення    

Горященка Ю. В. на посаду начальника комунального закладу "Регіональний 

центр з фізичної культури і спорту інвалідів "Інваспорт" Черкаської обласної 

ради"  та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 
 

Висновок додається (додаток 2). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

   Данилевського В. В., який поінформував  про проект рішення обласної 

ради "Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України".  

 

Проект рішення додається (додаток  3). 

 

Валерій  Вікторович коротко ознайомив членів постійної комісії з  

трудовою діяльністю   та професійними здобутками кандидата на присудження, 
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Премії Верховної Ради України педагогічним працівникам загальноосвітніх, 

професійно-технічних, дошкільних та позашкільних навчальних закладів, 

директора навчально-виховного комплексу "Загальноосвітня школа I-III ступенів 

№ 3 - колегіум" Смілянської міської ради Черкаської області Карло Тетяни 

Анатоліївни. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 

Висновок додається (додаток 4). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Дудник  Н. Д., яка поінформувала про проект рішення обласної ради "Про 

надання згоди на передачу з державної власності до спільної власності 

територіальних громад  сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних майнових 

комплексів закладів вищої освіти  області". 

 

Проект рішення додається (додаток  5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Доманський В.М., який звернувся до директорів закладів вищої освіти  

області з запитанням, чи всі вони згідні з  передачею з державної власності до 

спільної власності територіальних громад  сіл, селищ, міст Черкаської області 

цілісних майнових комплексів закладів. 
 

         В'язовік  В. В., Галат  Д.В., Гісько  Г. М., Куклін  О.В., Серватинський  М.М. 

схвально відповіли на запитання голови постійної комісії. 

Галат  Д.В., звернув увагу членів постійної комісії  на невизначеність із 

формуванням регіонального замовлення для закладів вищої освіти області. 

Данилевський В. В поінформував членів постійної комісії про те, що  

механізм формування регіонального замовлення вже визначено і він доволі 

простий і зрозумілий, а саме вищий навчальний заклад подає заявку на 

регіональне замовлення погоджене з Центром зайнятості та Департаментом 

фінансів. 

Куклін  О.В., підтвердив сказане на прикладі Черкаського державного 

бізнес – коледжу, який  отримав заявку на регіональне замовлення в межах 

минулорічної. 

Митюк  Т. С., звернулась до директорів з проханням у сприянні 

проведення Департаментом фінансів аудиту вищих навчальних закладів. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про надання згоди на 

передачу з державної власності до спільної власності територіальних громад  сіл, 

селищ, міст Черкаської області цілісних майнових комплексів закладів вищої 

освіти  області"  та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 

Висновок додається (додаток 6). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ:   

Дудник  Н. Д., яка поінформувала про проект рішення обласної ради "Про 

затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу "Буцький 

політехнічний професійний ліцей" з державної власності до спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Черкаської області". 

Наталія Дмитрівна зазначила, що відповідно Положення про порядок 

передачі об’єктів права державної власності, затвердженого постановою 

Кабінету Міністрів України, Методичних рекомендацій щодо розроблення 

техніко-економічного обґрунтування забезпечення ефективного використання 

об'єктів права державної та комунальної власності, що пропонуються до 

передачі, враховуючи попередні рішення обласної ради про надання згоди на 

прийняття з державної власності до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних майнових комплексів професійно-

технічних навчальних закладів,  пропонується затвердити техніко-економічне 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу з державної 

у спільну власність Державного навчального закладу "Буцький політехнічний 

професійний ліцей". 

В техніко-економічному обґрунтуванні що додається до пропонованого 

проекту рішення з визначенні етапи та строки його реалізації, а також джерела 

фінансування видатків на його реалізацію. Документ розроблений на підставі 

розрахунків щодо забезпечення ефективного використання цього майна та 

затверджений органом, уповноваженим управляти державним майном, що 

передається, а також органом місцевого самоврядування, якому передається 

підприємство. 
 

Проект рішення додається (додаток  7). 

 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про затвердження техніко-

економічного обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Державного навчального закладу "Буцький політехнічний 
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професійний ліцей" з державної власності до спільної власності територіальних 

громад, сіл, селищ, міст Черкаської області"  та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 

Висновок додається (додаток 8). 

Голосування:  

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради 

"Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки" 

 

Проект рішення додається (додаток  9). 
 

ВИРІШИЛИ:  
 

 1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про звіт за 2017 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2015 – 2017 роки"  та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

Висновок додається (додаток 10). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В. В., який поінформував  про проект рішення обласної 

ради "Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI".  
 

Проект рішення додається (додаток  11). 
 

Валерій Вікторович зазначив, що проект рішення підготовлено за 

зверненнями закладів вищої освіти області у зв’язку з потребою поліпшення 

їхньої матеріально-технічної бази, у тому числі за поданням Черкаського 

національного університету імені Б. Хмельницького у зв’язку з потребою 

поліпшення матеріально-технічної бази Навчально - наукового інституту 

фізичної  культури, спорту і здоров’я ЧНУ. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI"  та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 
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2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

Висновок додається (додаток 12). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

7. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М. В.,  який поінформував про проект рішення обласної ради 

ради  "Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012  № 16-10/VI".  

Текст проекту рішення додається (додаток  13). 
 

Максим Васильович зазначив, що основною метою змін до рішення 

обласної ради є збільшення розміру стипендії до розміру мінімальної заробітної 

плати та кількості стипендій, враховуючи потреби спортсменів області також,  

змінами передбачено викласти Положення про обласну стипендію 

перспективним спортсменам області, в новій редакції та затвердити новий склад 

комісії з проведення конкурсу на здобуття стипендії перспективним 

спортсменам області. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 26.06.2012  № 16-10/VI" та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.       

Висновок додається (додаток 14). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

8. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М. В.,  який поінформував про проект рішення обласної ради 

ради "Про програму розвитку боксу в Черкаській області на 2018 – 2022 роки".  
 

Текст проекту рішення додається (додаток  15). 
 

Максим Васильович зазначив, що метою Програми є створення умов для 

розвитку боксу в області та залучення дітей та юнацтва до занять боксом. 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Тарасенко В.П. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про програму розвитку 

боксу в Черкаській області на 2018 – 2022 роки" та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 

2.  Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

Висновок додається (додаток 16). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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9. СЛУХАЛИ: 

Митюк  Т. С. яка поінформувала про проект рішення обласної ради "Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII".  
 

 Текст проекту рішення додається (додаток  17). 

 

Тетяна Сергіївна зазначила, що проект рішення підготовлено з метою 

забезпечення ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом 

включення додаткових трансферів з держаного та місцевих бюджетів  та 

перерозподілу бюджетних призначень в межах затвердженого загального обсягу 

видатків та надання кредитів на 2018 рік. 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII"  та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 

Висновок додається (додаток 18). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Веретільника В.М., який поінформував про проект рішення обласної ради 

"Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до  Верховної Ради України  

щодо відзначення на державному рівні 75-ої річниці з дня завершення Корсунь-

Шевченківської битви".  
 

Текст проекту рішення додається (додаток  19). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
  

  ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про звернення депутатів 

Черкаської обласної ради до  Верховної Ради України  щодо відзначення на 

державному рівні 75-ої річниці з дня завершення Корсунь-Шевченківської 

битви"  та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
   

Висновок додається (додаток 20). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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11. СЛУХАЛИ: 

Кашка О.М., який  поінформував членів постійної комісії, що  на своє 

звернення щодо фінансування закладів освіти (I-II рівнів акредитації) Черкаської 

області  він отримав вичерпні відповіді від начальника управління освіти і науки 

обласної державної адміністрації Данилевського В. В та заступника директора 

Департаменту фінансів обласної державної адміністрації Митюк  Т. С. 

Враховуючи означене, розгляд питань, викладених у зверненні, є неактуальним.  
 

Текст звернення додається (додаток  21). 

ВИРІШИЛИ: депутатське звернення депутата обласної ради Кашка О.М.  

щодо фінансування закладів освіти (I-II рівнів акредитації) Черкаської області 

взяти до відома  

  Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який ознайомив членів постійної комісії із  резолюцією 

учасників мітингу-протесту громадян   міста  Черкаси "Тарифи нас вбивають", 

"Ні соціальному геноциду",  "Не вбивайте наших дітей і внуків" про прийняття 

звернення до Верховної Ради України  щодо неприпустимості прийняття проекту  

закону   №8842 та йому подібних "Про внесення змін до статті 73 Кодексу 

законів про працю України щодо  святкування Дня перемоги над нацизмом у 

Європі і Дня  пам'яті та примирення". 
 

Текст резолюції  додається (додаток  22). 
 

ВИРІШИЛИ: текст резолюції учасників мітингу-протесту громадян   міста  

Черкаси "Тарифи нас вбивають", "Ні соціальному геноциду",  "Не вбивайте 

наших дітей і внуків" про прийняття звернення до Верховної Ради України  щодо 

неприпустимості прийняття проекту  закону   №8842 та йому подібних "Про 

внесення змін до статті 73 Кодексу законів про працю України щодо  

святкування Дня перемоги над нацизмом у Європі і Дня  пам'яті та примирення"  

взяти до відома. 
   

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 


